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ZAPISNIK 
 

sa 27. sjednice Gradskog vijeća Grada Supetra, održane 10. prosinca 2015. godine u sali Gradske 
vijećnice Grada Supetra, Vlačica br. 5, s početkom u 16.00 sati. 
 
 
NAZOČNI: Mate Martinić, Nikola Martinić – Dragan, Branko Jakovljević, Branko Jašić, Dijana 
Ivelić, Lovre Kirigin, Danijela Kirigin. 
 
ODSUTNI: Ante Roso – opravdano, Petar Maričić – Opravdano, Jure Krstulović, Nataša Ann 
Beović –opravdano, Dinko Hržić – opravdano, Milan Glavaški – opravdano. 
 
 
OSTALI NAZOČNI: Gradonačelnica Ivana Marković, Zamjenik gradonačelnice Šimica 
Dragičević, Pročelnik Ivica Blažević, Voditeljica odsjeka za financije i proračun Mirjana 
Mihovilović, zapisničarka Katarina Jakšić. 
 
Sjednica je započela u 16 sati i 10 minuta. 
 
Predsjednik Gradskog vijeća Grada Supetra otvara sjednicu, te pozdravlja gradonačelnicu Ivanu 
Marković, vijećnike, predstavnike gradske uprave i ostale nazočne. Na temelju prozivke utvrñeno 
je 7 prisutnih vijećnika i 6 odsutna, što znači da postoji kvorum za donošenje pravovaljanih odluka 
predviñenih dnevnim redom. Predsjednik Gradskog vijeća kaže da će po završetku ove sjednice, 
biti planiran i datum održavanja iduće Sjednice. Gradonačelnica odustaje od izlaganja točke broj 8. 
dnevnog reda Sjednice, a koja se odnosi na sklapanje nagodbe u predmetu „ Bepo – Comerce“ 
d.o.o. iz Supetra, te traži skidanje te točke s dnevnog reda, isto je i učinjeno na njen zahtjev, na 
temelju članka 59. Poslovnika, radi dorade predmeta. Uz suglasnost prisutnih vijećnika dodaje se 
nova točka dnevnog reda, „Odluka donaciji Komunalnom društvu „Grad“ d.o.o.“. 
jednoglasno sa 7 glasova vijećnika ZA usvaja se sljedeći, 
 
 
 

DNEVNI RED: 
 

 
1. Verifikacija zapisnika sa 25. sjednice Gradskog vijeća Grada Supetra održane dana 7.  listopada 

2015. godine i zapisnika sa 26. sjednice Gradskog vijeća Grada Supetra održane dana 26. listopada 
2015. godine. 

 
2. Vijećnička pitanja i prijedlozi. 

 
    3.    Raspravljanje i usvajanje: 
          
        Izmjena i dopuna proračuna Grada Supetra za 2015. godinu 
        Izvjestitelj: Ivana Marković, gradonačelnica, Mirjana Mihovilović, voditeljica Odsjeka za   
           proračun i financije. 
 
     4. Raspravljanje i usvajanje: 
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          - Proračuna Grada Supetra za 2016. godinu 
          - Odluke o izvršenju Proračuna Grada Supetra za 2016. godinama. 
           Izvjestitelj: Ivana Marković, gradonačelnica, Mirjana Mihovilović, voditeljica Odsjeka za   
           proračun i financije. 
 

5. Raspravljanje i usvajanje: 
- Prijedloga Odluke o izmjeni Statuta Grada Supetra  
- Prijedloga Odluke o područjima mjesnih odbora na području Grada Supetra 
- Prijedloga Odluke  o načinu i postupku izbora članova vijeća mjesnih odbora na području   
  Grada Supetra; 
- Prijedloga Odluke o raspisivanju izbora za članove vijeća mjesnih odbora na području    
  Grada Supetra; 

            Izvjestitelj:Ivica Blažević, Pročelnik JUO 
 
 

6. Raspravljanje i usvajanje: 
Procjene ugroženosti stanovništva, materijalnih i kulturnih dobara i okoliša Grada Supetra 
Izvjetitelj: Šimica Dragičević, zamjenik gradonačelnice 
 

7. Raspravljanje i usvajanje: 
Prijedloga Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Pravilnik o unutarnjem ustrojstvu i načinu 
rada Dječjeg vrtića „Mrvica“ u Supetru. 

          Izvjestitelj:Ivica Blažević, Pročelnik JUO, Jelica Bezmalinović, ravnateljica DV  
 

8. Raspravljanje i usvajanje: 
      Prijedloga Zaključka o izdavanju suglasnosti VODOVOD BRAČ d.o.o., Supetar 

          Izvjestitelj:Ivica Blažević, Pročelnik JUO 
 
   9. Prijedlog Odluke o donaciji Komunalnom društvu „Grad“ d.o.o. 
 
 
      
 

AD 1. 
 

Sa  7 glasova vijećnika ZA jednoglasno se usvaja prijedlog predsjednika Gradskog vijeća grada 
Supetra, da se zapisnik sa 25. sjednice Gradskog vijeća i zapisnik sa 26. sjednice Gradskog 
vijeća, doradi i verificira na idućoj Sjednici Gradskog vijeća grada Supetra. Jednoglasno sa 7 
glasova ZA odgaña se verifikacija zapisnika. 
 
 

AD 2. 
 
Predsjedavajući otvara točku broj 2. na temu vijećničkih pitanja i prijedloga. 
Lovro Kirigin – Gradonačelnici uručuje zahvalnicu za otvorenje igrališta u Mircima. 
Predsjednik Gradskog vijeća zahvaljuje vijećniku Lovri Kiriginu.  
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Predsjedavajući otvara točku broj 2. na temu prijedloga i vijećničkih pitanja, te daje riječ dobio 
Branko Jakovljević – koji je upitao kada će se srediti cesta u ulici kod pazara u ulici Mladena 
Vodanovića koja je puna rupa, te je onemogućeno normalno prometovanje istom.   
Predsjednik Gradskog vijeća je na temu razgovora  „Svpetrvs“ hoteli d.d., - Grad Supetar, 
obavijestio da je  Gradska uprava pripremila važne dokumente:  Sportski centar Mirca je 
uknjižen, napravljen je idejni projekt i  troškovnik Sportskog centra Mirca, te je napravljena 
procjena ulaganje na prostoru  „Veli  Plac“.  
 
  

AD 3. 
 

Predsjedavajući otvara raspravu po točci 3., na temelju izmjena i dopune proračuna za 2015. 
godinu. 
Mirjana  Mihovilović – voditeljica odsjeka za financije i proračun. Rebalans proračuna za 2015. 
godinu iznosi  38.112,855 kuna, ili 24 posto manje od prošlog. Ukupni izdaci izdaci iznose 
39.555.647,00 kuna  16% manji od prvog rebalansa. Još nije došlo do oživljavanja gospodarstva,   
graditeljstvo je i dalje u stagnaciji, i ne ostvaruju se prihodi od prodaja zemljišta, te komunalnih 
doprinosa. U 2016. dobiti će se sredstva za rekonstrukciju dječjeg vrtića „Mrvica“. Smanjeni  su i 
rashodi, odnosno programi su smanjeni i rebalans je takav kakav je. Navedeno je u materijalima 
sve o programima što je smanjeno, a što je u iznosima ostalo isto. Uglavnom, najvažnije u 
infrastrukturi je ostalo sve kako je i planirano, toliko o tome – zaključila je Mihovilović. 
 
Predsjedavajući kaže da je ovo drugi puta ove godine da je donijeli smo proračun jednom ove 
god i ovo je drugi puta. Nema spornih situacija, proračun je vidno kvalitetniji u odnosu na 
prethodne i više-manje očekivan. Nema razloga za daljnje dubioze. Klub vijećnika je donio 
jedinstven stav da se usvoji proračun – od strane SDP- a, HSU –a i HSS -a. Predlaže se usvajanje 
proračuna po prijedlogu. 
Bez daljnje rasprave nakon objavljenog glasovanja jednoglasno se usvaja Izmjena i dopuna 
proračuna Grada Supetra za 2015. godinu, sa 7 glasova vijećnika ZA. 
 
 

 
AD 4. 

 
Predsjednik Gradskog vijeća otvara raspravu po točci broj 4. na temu Proračuna za 2016. 
godinu. 
Gradonačelnica kaže kako je napravljen prijedlog Proračuna za 2016. godinu, te  su vijećnicima 
dostavljeni materijali na cd-u. Prihodi Grada Supetra iznose oko 57.000.000,00 kuna. Iznos 
rashoda je veći, jer su u proračun stavljene stavke oko ureñenja zgrade Dječjeg vrtića „Mrvica“  i 
„Narodne knjižnice“ Supetar. Realni rashodi su otprilike u iznosu od 22.000.000,00 do 
25.000.000,00 kuna. Planirani su mnogobrojni projekti u idućoj godini. Najvažniji meñu njima 
preureñenje zgrade „DVD –a“, te ureñenje vrtića. Za zgradu vatrogasnog društva   se čeka 
grañevinska  dozvola te kreće ureñenje. Taj projekt vrijedan je  otprilike 12.000.000,00 kuna. U 
proračunu Jedinstvenog upravnog odjela predviñen je rashod od 2.000.000,00 kuna za zaposlene. 
Poticaji od  90.000,00 kuna stavljen je u Proračunu  za obrtnike i male poduzetnike. Ništa se nije 
skidalo sa socijale za učenike i studente, za isplatu stipendija. Planira se dolazak novih 
pomoćnika za asistenta u nastavi, jedan asistent radio je na nastavi u Postirima, a jedan u Supetru. 
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Planiraju se sredstva u proračunu grada Supetra, za još dva asistenta. Predviña  se, da će se 
realizirati produženi boravak za djecu u osnovnoj školi „Supetar“. „DVD –u“ je dogovoreno 
povećanje plaća, što se u proračunu predviña novih 960.000,00 kuna. Donacije neprofitnim 
organizacijama iznose oko 68.000,00 kuna. Novost je rekonstrukcija zgrade dječjeg vrtića 
„Mrvica“, te se kompletno mijenja sadašnji izgled postojećeg objekta. Prvi je to Europski projekt 
Fonda za zaštitu okoliša, i Ministarstva graditeljstva. Bitna promjena je što će dječji vrtić biti 
niskoenergetska zgrada s umanjenom potrošnjom. Grad Supetar izdvaja pola milijuna kuna za rad 
knjižnice tokom  cijele godine, te još jednog zaposlenika,  a pola iznosa izdvaja Ministarstvo 
kulture.  Dovršeni su radovi na školskoj sportskoj dvorani,  te se čeka uporabna dozvola. Dolazi i 
oprema za ureñenje iste, koja iznosi oko 900.000,00 kuna. Planira se preraspodijeliti zaposlenike 
iz Komunalnog društva „Grad“ d.o.o., na posao u dvorani, radi uštede kod održavanja dvorane. 
Najveći dio sredstava iz Proračuna se odnosi na izgradnju komunalne infrastrukture u  Splitskoj i 
Supetru, te asfaltiranja unutar naselja. U toku su radovi u  poslovnoj zoni „Žedno – Drage“ čeka 
se dokumentacija „Konzuma“ d.d., i „INA-e“ d.d., kako bi do ljeta radovi u zoni bili u završetku. 
Radovi na sanaciji deponija „Kupinovica“ iznose 22.000.000 kuna, što je jako veliko ulaganje. Za 
naselje Mirca se izdvaja cca 2.700.000,00 kuna i to za ureñenje ulica iznos od 55.000,00, te za  
ureñenje mosta u predjelu donjih Miraca, kao i za  poboljšanje prometne sigurnosti. Krenulo se u 
projekt izgradnje igrališta kraj zgrade dječjeg vrtića, projekt je vrijedan 596.000 kuna.  U Škripu 
se radi na sanaciji postojećih ulica. Najvažnije investicije su oko ureñenja dječjeg vrtića 
„Mrvica“. 8.000.000,00 kuna je vrijedan projekt ureñenja, a  EU fondovi sudjeluju u projektu 
ureñenja s 6.000.000,00 kuna za daljnje ureñenje. 
Predsjednik Gradskog vijeća iznio je neke stavke u razlici izmeñu Proračuna od 2015. godine, 
naspram iznosima Proračuna grada za 2016. godinu. 52.000.000,00 kuna iznose Prihodi Grada 
Supetra. Proračun je razvojan i odličan. Sa  predviñenih 60.000,00 kuna iznos je za 2016. 
narastao na  1.200.000, za male obrtnike i poduzetnike. Iznos ulaganja kod grañevnih  objekata je 
oko 1.010.000,00 kuna. Održavanje doma Socijalne skrbi, iznos od 95.000,00 kuna raste na 
150.000,00  iznos od 61.000 na 120.000 raste kod ureñenja Doma kulture.  Od 0 kuna za dom  
„Partizana“ iznos je porastao na 250.000 kuna, s 580.000 na  8.000.000,00, biti će utrošeno za 
komunalnu infrastrukturu „Žedno drage“, a  izrada Urbanističkog plana iznos sa 120.000,00 kuna  
porastao je na 620.000,00  kuna.  Unapreñenje sporta iznos  od 64.900 popeo se na -1.200,000.  
Ulaže se i u „Sportski centar Mirca“, Pomoć neprofitnim organizacijama, iznos 2015. godine od   
51.000,00 kuna podigao se  na 150.000,00. Komunalna   infrastruktura s iznosa od 2.300.000,00  
porasla je na iznos od5.700.000,00 u zoni „Žedno – Drage“.  Sustav zaštite od oborinskih voda 
porastao je s 210.000,00 kuna na 625.000,00. Reciklažno dvorište „Žedno drage“, ureñenje istog 
iznosi 750.000,00 kuna. Radi se i na revitalizaciji povijesne jezgre u Škripu. Što se tiče  prometne 
zaštite iznos 2015. godine bio je  113.000,00 kuna, a u  2016. godini, planirano je uložiti 
570.000,00 kuna. Najveća opasnost Gradu Supetru prijeti od sudskih sporova, kaže predsjednik 
Gradskog vijeća. Prihode je teško podizat, ali bitno je da  gdje moraju biti da se i ostvaruju. 
Kontroliran je problem oko prihoda, propuštanje naplata što manje. Vrijeme je da razvojnim 
procesima povećamo prihode. Otok  Brač po prihodima osmi je  u Republici Hrvatskoj. 
Vijećnik Branko Jašić kaže da ne bi govorio  o ovoj točci dnevnog reda, jer su iz kluba SDP-a 
oko toga jednoglasni i složni. Neobično mu je da pošto se donosi ovako važna stavka na vijeću, a 
to je Proračun Grada Supetra za iduću godinu, što nema oporbe. Sjeća se prošlih sjednica i 
glasanja oko istog, te je kazao dok je SDP bio u oporbi nikada se nije dogodilo da izbjegnu tako 
važnu Sjednicu. 
Vijećnica Dijana Ivelić  kaže, novca manjka ,  ali sam kao djelatnica iz prosvjete sretna da se 
pronašlo za igralište i „Osnovnu školu“ . Nakon 30 godina uselit u dvoranu, to me doista veseli i 
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presretna sam. Hvala svima od srca koji su u tome sudjelovali, a čekalo se dugo i na kraju se 
isplatilo.  
Predsjedavajući kaže da su predložena četiri amandmana na prijedlog Proračuna Grada Supetra. 
Tri su predložena od strane kluba vijećnika SDP-a, HSU-a, i nezavisnog vijećnika Lovre 
Kirigina, a jedan od strane HDZ-a. 
Mate Martinić u ime  SDP-a, HSU-a i vijećnika Lovre Kirigina, predložio je sljedeća tri 
amandmana. U prvom amandmanu predlaže se da se u glavi program unapreñenje sporta poveća 
račun „NK Jadrana“ za  40.000,00 kuna za podmirenje obveza poreza i doprinosa zaposlenika 
Frane Kurte, iz 2014. godine. Drugi amandman odnosi  se na ureñenje novoga gradskoga groblja, 
a treći na izgradnju zgrade doma za starije i nemoćne osobe u Gradu Supetru.  Nadalje 
predsjedavajući kaže, kao predsjednik NK Jadrana, da su uvedeni noviteti. Od prvog mjeseca 
2015. godine povjerili smo voñenje financija knjigovodstvenom servisu, a  do tada se o 
financijama kluba brinula supruga tadašnjeg predsjednika NK „Jadran“. Prijedlog je da se zatvori 
gorući problem, da se riješe porezi i doprinosi za zaposlenika Franu Kurtu. Riješeno je 25.000,00 
kuna duga prema Nogometnom savezu. Planiranje urbanističkog plana i  novog groblja u 
Supetru, dolazimo u poziciju da grad može bez učešća doći u poziciju za gradnju. Klub vijećnika 
HDZ-a donio je svoj amandman, ali nema vijećnika Milana Glavaškog koji je predsjednik kluba, 
te je Predsjedavajući pročitao amandman. Predlažu da bude manje novaca za održavanje zgrade 
partizana, a da tekuća donacija ide na račun Crvenoga križa, cca 40.000,00.  
Lovre Kirigin, pita da li se gradonačelnica slaže s amandmanom HDZ-a, po meni je korektan. 
Gradonačelnica, kaže da je amandman u redu, i da se slaže, a da se novac može skinuti sa stavke 
ureñenja krova na domu „Partizana“.  
Vijećnik Nikola Martinić Dragan –  gospodin Mate Mladina me kontaktirao te bih volio da on 
objasni u ime kluba vijećnika HDZ-a, njihov amandman pošto vijećnika nema na sjednici. 
Mate Mladina – zahvaljujem Gradskom vijeću, sto su nas kao rijetki , podržali, a druge nas 
općine kod financiranja ne podržavaju. Te što su prepoznali naš rad i zalaganje u ovom poslu koji 
obavljamo, to govorim u ime „Crvenog Križa“. 
Gradonačelnica pristaje na ispunjenje ovog mandata, te dodjelu sredstava od 40.000,00 kuna ali 
samo uz uvjet da sav novac bude utrošen u rad sa djecom, a ne za aktivnosti van toga. Da projekti 
budu vezani za vrtić i osnovnu školu. 
 
Jednoglasno, sa 7 glasova vijećnika ZA usvaja se Proračun Grada Supetra za 2016. godinu, 
sa svim podnesenim amandmanima. 
 
 
 
 

AD. 5 
 
Predsjednik Gradskog vijeća otvara raspravu po točci 5. dnevnog reda o izmjeni Statuta 
Grada Supetra, te o odluci o područjima, načinu i postupku izbora za članove Mjesnih 
odbora na području Grada Supetra. 
U uvodu točke dozvolite da pozdravim gospodina Martića predsjednika  Mjesnog odbora 
Splitska, jednog od šest predsjednika Mjesnih odbora u proteklom mandatu. Dozvolite da se 
obrati nama, s pogledom i razmišljanjima o Mjesnim odborima . 
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Ivan Martić  pozdravlja sve prisutne vijećnike, te nazočne. On ima primjedbe na materijale koji 
su dostavljeni na cd-u. Kaže da mu je takve podatke teško pregledavati, pošto nema gdje 
materijale printati. 
Predsjedavajući je gospodinu Martiću kazao, kako sve materijale koji su vezani za sjednice 
Gradskog vijeća, može printati u Gradu Supetru. 
Ivan Martić, kaže kako je s obzirom da prati stanje u naselju Splitska, ono zakinuto za neke 
komunalne poslove, i kako se pišu molbe oko ureñenja cesta u Splitskoj Komunalnom društvu 
„Grad“ koji se na takve zahtjeve ogluši, jer je po tom pitanju ipak Grad Supetar prioritet. 
Nakon gospodina Martića, predsjedavajući daje riječ Pročelniku Jedinstvenog upravnog odjela. 
Pročelnik, kaže da se pod točkom 5. radi o jednom paketu mjera oko izbora za članove vijeća 
mjesnih odbora, te područjima mjesnih odbora. Do sada su bila su propisana tri vanjska naselja, 
te tri odbora unutar naselja Supetar, koji će se sjediniti u jedan, radi ekonomičnosti. Trebala bi se 
promijeniti i Odluka u kojoj se definira postupak izbora mjesnih odbora. U članku  3. Statuta smo 
definirali odbore Splitska, Mirca,  Škrip i Supetar, te je stavljena važeća Odluka van snage iz 
2011. godine. 
Pošto je Odluka iz 2011. godine stavljena van snage, te s obzirom da kroz dva mjeseca kreću novi 
izbori za mjesne odbore, potrebno je novu donijeti po što hitnijem postupku, zaključio je 
Pročelnik. 
Predsjedavajući je nakon obrazlaganja dao na glasanje sljedeće prijedloge, te su donesene 
Odluke i to kako slijedi: 
Usvaja se jednoglasno, sa 7 glasova vijećnika ZA Odluka o izmjeni Statuta Grada Supetra. 
Usvaja se jednoglasno, sa 7 glasova vijećnika ZA - Odluka o područjima mjesnih odbora na 
području Grada Supetra. 
Usvaja se jednoglasno, sa 7 glasova vijećnika ZA - Odluka  o načinu i postupku izbora 
članova vijeća mjesnih odbora na području Grada Supetra; 
Usvaja se jednoglasno, sa 7 glasova vijećnika ZA - Odluka o raspisivanju izbora za članove 
vijeća mjesnih odbora na području Grada Supetra. 
 
 
 

AD. 6 
 

Predsjednik Gradskog vijeća otvara točku 6. dnevnog reda Sjednice, koja se odnosi na procjenu 
ugroženosti stanovništva, materijalnih i kulturnih dobara i okoliša Grada Supetra, izvjestitelj je 
Šimica Dragičević, zamjenik gradonačelnice. 
Zamjenik gradonačelnice kaže da je materijal po ovoj točci podijeljen vijećnicima skupa s 
materijalima za ovu Sjednicu. Došlo je do izmjene u Pravilniku gdje se navodi kao odgovorna 
osoba u Komunalnom poduzeću bivši direktor Zoran Marinelić, a mijenjat će se u ime sadašnje 
direktorice, Marijane Šemanović.  „Alfa atest“ izradila je dokumente za procjenu ugroženosti 
stanovništva. Na oglasnim pločama Grada Supetra, te službenim stranicama Grada Supetra bio je 
objavljen poziv za članove volontere za zaštitu i spašavanje. Mjesni odbori će biti od velike 
pomoći kako bi se oformile strane za članove civilne zaštite i spašavanja. Zamjenik navodi kako 
je jako teško oformiti tim s obzirom da se radi o volonterskom radu, a odgovornost je velika s 
obzirom na problematiku.  Predsjednik Gradskog vijeća daje na glasanje točku 6. procjene 
ugroženosti stanovništva, materijalnih i kulturnih dobar i okoliša Grada Supetra. Uz obvezne 
izmjene podataka u Pravilniku. 
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Jednoglasno se usvaja, sa 7 glasova vijećnika ZA točka procjene ugroženosti stanovništva, 
materijalnih i kulturnih dobara i okoliša Grada Supetra. 
 
 
 
 

AD. 7. 
 

Predsjednik Gradskog vijeća otvara raspravu na temu prijedloga Zaključka o davanju 
prethodne suglasnosti na Pravilnik o unutarnjem ustrojstvu i načinu Dječjeg vrtića „Mrvica“ u 
Supetru. Riječ je dobila predsjednica Upravnog vijeća vrtića „Mrvica“, Dijana Ivelić. Koja je 
kazala kako je napravljen novi pravilnik o unutarnjem ustrojstvu dječjeg vrtića, te po prvi puta 
vrtić ima svoju medicinsku sestru i logopeda.  
Jednoglasno, sa 7 glasova vijećnika ZA usvaja se Zaključak o davanju prethodne 
suglasnosti na Pravilnik o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića „Mrvica“ u 
Supetru. 
 

AD. 8. 
 

Predsjednik Gradskog vijeća daje riječ Pročelniku Jedinstvenog upravnog odjela, Ivici 
Blaževiću, na temu davanja dozvole Vodovodu Brač, kod ishoñenja lokacijske dozvole. 
 
Pročelnik - Vodovod „Brač“ je kao investitor ishodio lokacijsku dozvolu, u  poslovnoj zoni 
„Žedno - Drage“, a neke od parcela su u vlasništvu Grada  Supetra.  S obzirom na tu činjenicu i 
članak 58. Zakona o gradnji, jedan od načina dokazivanja pravnog interesa je i davanje 
suglasnosti vlasnika.  S ovim aktom, mi bi njima omogućili da ishode potrebne dozvole, kako bi 
došlo do gradnje. Ovo ne  bi trebalo proizvesti nikakve učinke u smislu vlasničko - pravnih 
odnosa, što će vijeće naknadno regulirati s Vodovodom „Brač“. 
Predsjednik gradskog vijeća, kaže kako je Gradu je u interesu da se ova gradnja dogodi, te da 
će u slučaju gradnje svi imati velike koristi. Grad Supetar kao davatelj suglasnosti, i Vodovod 
Brač kao izvoñač radova, nakon dobivene dozvole. 
Jednoglasno sa 7 vijećnika ZA , usvaja se Odluka o davanju suglasnosti Vodovodu „Brač“ 
d.o.o. 
 
 
 

AD. 9 
 

Predsjednik gradskog vijeća otvara posljednju točku Sjednice Gradskog vijeća Grada 
Supetra.  
Gradonačelnica, kaže kako je kupljena oprema od strane Grada Supetra, a koja se odnosi na, 
kante, spremnike, kontejnere, opreme za navodnjavanje. Sve navedeno se treba proslijediti 
Komunalnom društvu „Grad“, a radi obavljanja njihove redovne djelatnosti.  
Grad Supetar kupio je preko 1.000.000,00 kuna vrijedne opreme, za obavljanje djelatnosti 
Komunalnom društvu „Grad“ d.o.o. , radi učinkovitijeg poslovanja. 
Jednoglasno, sa 7 glasova ZA usvaja se, Odluka o donaciji Komunalnom društvu „Grad“ 
d.o.o., Supetar. 



 8 

 
Predsjednik Gradskog vijeća kazao je kako će naredna Sjednica Gradskog vijeća biti održana 
21. siječnja 2016. godine. 
Sjednica Gradskog vijeća Grada Supetra završila je u 18.00 sati. 
 
 
 

                                                                               PREDSJEDNIK GRADSKOG VIJEĆA 
                                                                                               GRADA SUPETRA 
                                                                                                    Mate Martinić 
 
 
 
   
Zapisnik izradio Ivica Blažević, pročelnik Jedinstvenog upravnog odjela Grada Supetra, a 
prema tonskom zapisu sa sjednice, koji je njegov sastavni dio. 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 


